
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2016. december 06-i rendkívüli, 
NYÍLT üléséről 

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen  voltak: dr.  Bakó  Krisztina  elnök,  Császárné  Kollár  Tímea,  Löfler  Dávid,
Simándi Szelim képviselők, dr. Czuczor Gergely, Papp Ilona és Spányik József nem
képviselő bizottsági tagok.

Igazoltan távol volt: Becz György, Stift Nándor képviselők.

Jelen voltak továbbá: Biró Gyula alpolgármester, dr. Molnár Gábor képviselő, Vágó
Csaba kabinetvezető, Erdős Károlyné jegyzői irodavezető, Lőrincz Mihály műszaki
ügyosztályvezető, Karsainé Kovács Judit köznevelési és  közoktatás osztályvezető,
dr. Benis Péter vagyongazdálkodási osztályvezető, Zsák András közművelődési és
sport ügyintéző.

Meghívottak, érdeklődők: Nyikes Fatime helyi esélyegyenlőségi szószóló, Selmeczi
Ágnes,  Balázs Eszter  Seneca Közhasznú Alapítvány,  Szedlai  Gyöngyi  és Sándor
Zoltán a Buda Open táncverseny szervezői.

Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes  

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén! Megállapítja, hogy a Bizottság 9 tagja közül 7 tag
jelen van, a Bizottság határozatképes, az ülést 1638 órakor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Simándi Szelim képviselő tagot, aki jelezte, hogy
vállalja a feladatot.  

A Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy Simándi Szelim képviselő
tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Napirendhez:

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  javasolja  napirendre  venni  az  alábbi  sürgősségi
előterjesztéseket:

 „Márton napi Vesperás Budaörs” című kiadvány támogatása 
 Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő

intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II.26.)  számú  önkormányzati  rendelet
módosítására

 Átadás-átvételi  megállapodás,  valamint  vagyonkezelési  szerződés
megkötése  az  Érdi  Tankerületi  Központtal  és  a  Ceglédi  Tankerületi
Központtal a köznevelési intézmények átadásával kapcsolatban
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 Pályázati  kiírás  nélküli  kinevezés  –  a  Budaörsi  1.  Sz.  Általános  Iskola
feladatellátási  helyen  –  üzemeltetési  technikus  munkakörben  történő
alkalmazáshoz – ZÁRT ülés 

A Bizottság javaslat,  észrevétel  nélkül,  7 egyhangú igen  szavazattal  elfogadta a
sürgősségi  előterjesztések  napirendre  vételére  vonatkozó  javaslatot  azzal  a
sorrendiséggel, hogy a meghívón szereplő napirendek után fogja tárgyalni.

dr. Bakó Krisztina elnök:  javasolja, hogy a sürgősségi előterjesztésként az imént
napirendre vett Pályázati kiírás nélküli kinevezés – a Budaörsi 1. Sz. Általános Iskola
feladatellátási helyen – üzemeltetési technikus munkakörben történő alkalmazáshoz
c előterjesztést, az érintett kérésére zárt ülésen tárgyalják, sorrendben a nyílt ülésen
tárgyalt napirendek után.
A  Bizottság  a  zárt  ülésre  vonatkozó  javaslatot  7  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta. 
 
A Bizottság a meghívó szerinti napirendjét, a fentiek szerint elfogadott módosítással
együtt 7 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

112/2016. (XII.06.) KMISB sz.  határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  Simándi  Szelim  képviselő  tagot
választja meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B.
Napirend:
Nyílt ülés:

I. Testületi hatáskör: 

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési koncepciója
2.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2016.  évi  költségvetésének  I-III  negyedéves

végrehajtásáról szóló beszámoló
3.) Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi posta épülete”)

egy részének használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbításáról
4.) A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója a 2016. évi tevékenységéről 
5.)  Seneca  Közhasznú  Alapítvány  a  Dadogókért  támogatási  kérelme  –

Gyógypedagógiai konferencia
6.) A Víz-Hang Fesztivál támogatása

II. Bizottsági hatáskör: 

7.) A városi sportcsarnok 2017. évi használatára vonatkozó kérelmek elbírálása
8.) A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a soron

támogatott társadalmi szervezetek 2017. évi munkatervei
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I. Testületi hatáskör: 

9.) „Márton napi Vesperás Budaörs” című kiadvány támogatása 
10.)  Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról szóló 8/2016. (II.26.) számú önkormányzati rendelet módosítására
11.)  Átadás-átvételi  megállapodás,  valamint  vagyonkezelési  szerződés megkötése
az Érdi  Tankerületi  Központtal  és  a Ceglédi  Tankerületi  Központtal  a  köznevelési
intézmények átadásával kapcsolatban

ZÁRT ülés:

I. Testületi hatáskör: 

12.)  Pályázati  kiírás  nélküli  kinevezés  –  a  Budaörsi  1.  Sz.  Általános  Iskola
feladatellátási helyen – üzemeltetési technikus munkakörben történő alkalmazáshoz
– ZÁRT ülés 

Napirend előtti hozzászólás: nem volt. 

Napirendek tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör: 
1.) Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési koncepciója

Barta Gáborné pénzügyi  irodavezető:  teljes részletességgel  ismertette  Budaörs
Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési koncepcióját. 

A  Bizottság  megtárgyalta  a  napirendet,  melynek  során  az  alábbi  észrevételek
hangzottak el:

dr. Bakó Krisztina elnök: a tegnapi TFVB ülésén sok kérdése volt sok mindenkinek,
neki is, de ma a saját kérdéseit nem fogja elismételni, nem húzná vele az időt, a
TFVB jegyzőkönyvben, akit érdekel, majd el tudja olvasni. A kormánypárt delegáltjai
részéről ő azért várna valamiféle, de inkább nem vár semmit.  

Császárné  Kollár  Tímea  képviselő:  Tisztelettel  köszönt  Mindenkit!  Nem,  mint
kormánypárti képviselő kért szót!
Azt gondolja, hogy a Hivatal szakemberei megpróbálják ebből a lehetetlen helyzetből
kihozni a legjobbat. Kérdezgethetnek szerinte itt dolgokat, de a legnagyobb probléma
az ezzel, hogy legtöbbször nem azért nem tudnak felelni, mert nem akarnak, nem
értenek  hozzá,  hanem  azért  mert  ez  egy  teljesen  új  helyzet  és  nyilván  sok  a
bizonytalanság  is  benne.  Azt  gondolja,  hogy  a  koncepció,  mondhatnák,  hogy
rendben van, de nincs rendben, de nem azért nincs rendben, mert nem lehet egy
koncepciót  tisztességesen  megcsinálni,  hanem  ez  egy  olyan  helyzet,  amit  a
legkisebb kárral  kell  egy olyan megoldást találni,  amivel  a város működjön. Azért
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nem tesz fel  kérdéseket,  mert nyilván, aki  összeállította,  az a legjobb szándékkal
tette, ami ebből kihozható. 

dr. Bakó Krisztina elnök:  most itt még csak a koncepcióról van szó, a pénzügyi
része még arrébb van. kicsit ő borúsabban látja ezt a helyzetet, mert szerinte, ha 12
egységből elvesznek kettőt és marad 10, az iszonyú sok. Ehhez szerinte kevés lesz
a szakemberek szakértelme, hanem itt  majd szerinte mindenkire  önmérsékleti  és
egyéb feladatokat fog róni  a következő évben ez a rettentő helyzet,  de hát majd
megoldják valahogy.    
 
Löfler  Dávid  képviselő:  Mindenkit  köszönt!  A TFVB ülésén  elhangzott,  hogy az
intézményi egyeztetések lezajlottak novemberben. Ezzel kapcsolatban kéri, hogy ha
ezekről  készült  valamilyen  feljegyzés,  akkor  arról  ők  is  kapjanak  valamilyen
tájékoztatót, hogy képet kapjanak az intézményeknél lévő helyzetről! 

Vágó Csaba kabinetvezető:  válaszában  elmondja,  hogy ez  egy belső  technikai
egyeztetés és nem egy körből, hanem többől áll és olyan izgalmas témákat járnak
körül,  hogy az intézménynek a tényleges létszáma, munkajogi  létszáma, meg az
ehhez  rendelt  források  mennyisége  mekkora.  A  költségvetés  előtt  van  egy
visszatérés  erre  a  részre,  ahol  gyakorlatilag  már  nem  koncepcionálisan
beszélgetnek, hanem kemény számokról, kemény létszámokról, kemény mit hoz a
következő év – ről. Szerinte annak van érdemi része és arra bíztatna bárkit is, hogy
afelől érdeklődjön majd. Természetesen beszámolnak mindenről. Azt gondolja ő meg,
hogy a különböző intézményekben dolgozó, ki lesz GYES-en jövőre név szerint féle
történet,  nem  biztos,  hogy  a  képviselői  szintet  megütné.  Tehát,  összefoglalókat
tudnak erről küldeni.   

dr. Bakó Krisztina elnök:  szerinte már ez az a pont, amikor akár a kormánypárt
tisztelt  képviselője  is  elkezdhet  azon  gondolkodni,  hogy  milyen  konstruktív
javaslatokat terjesszen be majd a költségvetés tárgyalásának idejére, amely majd
elősegíti a 2 milliárdos luknak a valamiféle befoltozását. Biztos, hogy a Hivatal és a
költségvetés készítői  örömmel  fogják venni  ezeket  a  javaslatokat,  meg bizonyára
majd akkor lehet róla vitatkozni, de nem akkor kell majd mondani, amikor majd az
előterjesztés megérkezik és, hogy nem volt idő arra egy nap alatt, hogy átolvassa.
Szerinte, ha most decemberben elkezdenek ezen gondolkodni, akkor januárra már
biztos  össze  lehet  állítani  egy  javaslatot,  meg  körbe  lehet  kérdezni  az
intézményvezetőket is, meg az összes lakosságot is, mert mint tudják, mindig vannak
lakossági  megkeresések  szép  számmal,  amik  ott  landolnak,  úgyhogy  lehet  erre
alapozni,  van rá  egy –  másfél  hónapjuk.  Bízik  abban,  hogy majd  érkeznek ilyen
javaslatok nagy számban a Hivatalhoz és majd lesz miről beszélgetniük. 
  
A Bizottság miután több hozzászólás nem volt, az előterjesztett határozati javaslatot
5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta.

113/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetési koncepciója
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I. Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúság  és  Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a 2017. évi költségvetési koncepciót
elfogadni. 

II. Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúság  és  Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a 2017. évi költségvetés tervezésére
vonatkozó, alábbi irányelveket elfogadni:

1) Elsődleges követelmény az önkormányzat által  ellátandó kötelező feladatok
zavartalan, folyamatos ellátásának biztosítása legalább a már elért minőségi
színvonalon, a költségvetési egyensúly megtartása mellett.

2) Az  önkormányzati  feladatellátás  minden  területén  érvényesíteni  kell  a
takarékos,  óvatos  költségvetési  gazdálkodás  követelményét,  a  működési
hiány nélküli gazdálkodás követelményét.

3) Önként  vállalt  feladatok  a  költségvetésben  akkor  tervezhetők,  ha  azok
pénzügyi  fedezete  az  önkormányzat  saját  bevételeiből  megteremthető.  Az
önként vállalt feladatok kiadásainak finanszírozása a kötelező önkormányzati
feladatok ellátását nem veszélyeztetheti.

4) Az állami támogatásokat a Magyarország 2017. évi központi költségvetéséről
szóló törvény 2. és 3. számú mellékleteinek szabályai szerint meghatározott
összegben kell tervezni. 

5) A bevételek  tervezése  során  változatlanul  nagy hangsúlyt  kell  helyezni  az
önkormányzati  és  az  intézményi  saját  bevételek  pontos  számbavételére,  a
bevételi  források  teljes  körűségére.  A  költségvetés  számainak
véglegesítésekor  a  lehető  legteljesebb,  de a  reálisan teljesíthető bevételek
feltárására kell törekedni.

6) Fel kell tárni azokat a forrásokat, melyek a saját bevételek további növelését
teszik lehetővé.

7) A kintlévőségek behajtására 2017. évben is kiemelt figyelmet kell fordítani.
8) A 2017. évi költségvetési javaslatban a 2016. évi gazdálkodás során keletkező

szabad  maradvány  várható  összegét,  mint  a  jövő  évi  fejlesztésekhez
rendelhető forrást, szerepeltetni kell.  

9) A folyamatban lévő, 2017. évre áthúzódó fejlesztéseken túl további fejlesztési
kiadás csak az alapvető működés biztosítását túlmenően rendelkezésre álló
források függvényében lehetséges.

10) Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben
foglalkoztatott közalkalmazottakat megillető pótlékok meghatározásáról szóló
8/2016.  (II.26.)  önkormányzati  rendeletben,  valamint  a  Clementis  László
működtetői  ösztöndíjról  szóló  50/2012.  (XII.17.)  önkormányzati  rendeletben
foglaltakat 2017. évben is fenn kívánja tartani. 

11)Továbbra  is  részt  kell  vállalni  –  a  lehetőség  szerint  –  a  megújuló
közfoglalkoztatásban, csökkentve ezzel a helyi munkanélküliséget.

12) Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  költségvetési
intézmények,  illetve  az  önkormányzat  által  foglalkoztatottak  részére  2017.
évben  béren  kívüli  juttatásként  bruttó  200 e Ft/álláshely/év,  egyéb  nem
rendszeres  juttatások  tekintetében  a  2016.  évi  költségvetési  rendeletben,
valamint  az  egyéb  hatályos  helyi  rendeletekben  meghatározott  juttatások
tervezhetők.
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13) Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  köznevelési  és
szociális intézményekben dolgozók részére munkaruha bruttó 35.000 Ft/fő/év,
vagy védőruha 25.000 Ft/fő/év összeggel tervezhető. 

14)Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  költségvetési
intézmény  vezetője  munkáltatói  döntésen  alapuló  illetményrészt  csak  az
irányító szerv előzetes jóváhagyásával állapíthat meg.

15) Az egyházi fenntartású közoktatási intézmény esetében az érvényben lévő
szerződésnek megfelelően tervezhető a támogatás összege.

16) A nemzetiségi önkormányzatok 2017. évi támogatására a Képviselő-testület
tartalékot képez, melyre pályázatot nyújthatnak be a 2017. évi költségvetés
beterjesztéséig.

17) A  költségvetésben  önálló  soron  szerepelő,  támogatott  civil  szervezetek,
egyesületek, továbbá a társadalmi szervezetek, valamint éves pályázat során
támogatásban részesült civil szervezetek által év közben előterjesztett további
támogatási igény nem támogatható.

18)Ezen  eddig  is  maximálisan  komolyan  vett  költségvetési  irányelvek  súlyát
tovább  növeli  az  állam  által  szolidaritási  hozzájárulás  ürügyén,  az
önkormányzat saját költségvetéséből egyoldalúan – és véleményeink szerint
jogszerűtlenül  – elvont több,  mint 2 Mrd.  Ft,  amely következtében kialakult
költségvetési szituáció a város mozgásterét jelentékeny mértékben korlátozza.

2.) Budaörs Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének I-III negyedéves
végrehajtásáról szóló beszámoló

Barta Gáborné pénzügyi irodavezető: röviden ismertette a napirendet. 

A  Bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  5  igen
szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta. 

114/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

Budaörs  Város  Önkormányzat  2016.  évi  költségvetésének  I-III  negyedéves
végrehajtásáról szóló beszámoló

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város  Önkormányzat  2016.  évi
költségvetésének I-III. negyedéves végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadását az
1-23. számú mellékletek szerint.

3.)  Döntés  a  Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlan  („régi  posta
épülete”)  egy  részének  használatba  adására  vonatkozó  szerződés
meghosszabbításáról

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: röviden ismertette a napirendet.
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Löfler Dávid képviselő: kérdezi: van-e arra mód, hogy szavazzanak arról is, hogy a
két éves hosszabbítás, mert a TFVB ülésén is gondban voltak ezzel, mert ők a 2
évest  támogatnák,  de  az 1 éves ellen  sem szeretnének ellenszavazni.  Ha lehet,
akkor szavazzanak először a 2 évesről és, ha az nem megy át, akkor szavazhatnak
az 1 évesről, mert ismétli, nem szeretnének ellenszavazni, de a 2 évest támogatnák
inkább.   

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  ha  többséget  kap  bármelyik  javaslat,  az  pontosan
ugyanúgy ki  fog jönni  egyik  vagy másik esetben.  Ez csak számarány kérdése. A
javaslat  nagyon  kedves,  de  szerinte  teljesen  irreleváns  a  szavazás  technikája
szempontjából.   
Kötelessége  tájékoztatni  a  Bizottságot  arról,  hogy  a  mai  bizottsági  ülés  előtt  45
perccel – 15.45 órakor – kapott egy levelet, amely levélben van egy táblázat, amelyet
még a kabinetvezető kapott meg, mert az ő e-mailjéről kapta meg. Ez egy táblázat,
melyben számok vannak, semmi mást ő nem kapott  kézhez (közben felmutatja a
kapott táblázatot nyomtatott formában) és gondolja, hogy majd eljut a Bizottság többi
tagjához is  valahogy.  Gondolja,  hogy ezt  arra  a  felszólításra  kapták  –  mert  vele
ebben az  ügyben,  közvetlenül  senki  nem kommunikált,  meg a Bizottsággal  sem,
hivatalosan sem – amely arra vonatkozik, amit ennek a szerződésnek immáron ez
lesz a nem tudja hányadik meghosszabbítása és eddig 5 módosítása volt és mind az
öt módosítás alkalmával,  amikor a Bizottság elé került  ez a szerződés, felhívta a
figyelmét a Bizottságnak, illetve a beterjesztő egyesületnek, hogy a szerződésnek a
8. pontjában van egy beszámolási  kötelezettség a bevételekkel  kapcsolatban.  Ez
még mindig nem tudott nem tudja hány év után sem határidőre és kellő formai és
tartalmi elemekkel megérkezni a Bizottság elé. Így a maga részéről nem tudja ilyen
formában a döntésénél figyelembe venni. Nagyon örülne annak, ha majd a jövőre
nézve ez végre akkor és ott valósul majd meg, ahogy azt a szerződés megkívánja. A
szerződés alapján kellene, mert a szerződés 8. pontjában pontosan benne van, hogy
milyen beszámolót  kellene benyújtani.  Ez még nem az,  ez annak egy melléklete
lehet. Nagyon bízik abban, hogy ezt most már így két vagy három év után egyszer
majd csak sikerül már elkészíteni, mert jó lenne!      

Császárné  Kollár  Tímea  képviselő:  kérdezi,  hogy  ezt  a  testületi  ülésig
megkaphatják-e értelmezhető formában úgy, hogy értsék is? Tehát, hogy mi, mire
vonatkozik.

  
Miután  egyéb  hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  az  előterjesztett  határozati
javaslat  I.  pontját  („vagy”  előtti  rész),  melyet  a  Bizottság  7  egyhangú  igen
szavazattal támogatott.
 
 
115/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi posta épülete”)
egy részének használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbításáról

I. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy

7



1. járuljon  hozzá  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Budaörsi  Szent
Tarzíciusz Egyesület között létrejött, a Budaörs, Templom tér 12. sz. alatti,
110/6  helyrajzi  számú  ingatlan  ingatlanrészének  (udvar  és  kiállító  tér)
kulturális,  közösségszervezési  célokra  történő  térítésmentes  használatba
adásáról  szóló  szerződés  2017.  december  31. napjáig  történő
meghosszabbításához.

2. hatalmazza fel a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.

4.) A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója a 2016. évi tevékenységéről 

dr.  Bakó Krisztina elnök:  sok szeretettel  köszönti  körükben Nyikes Fatime helyi
esélyegyenlőségi  szószólót!  Jelzi  számára,  hogy  ha  szeretne  a  beszámolóhoz
hozzáfűzni valamit, vagy kíván a Bizottsághoz szólni, akkor van rá lehetősége.

Nyikes  Fatime  helyi  esélyegyenlőségi  szószóló:  Sok  szeretettel  köszönt
mindenkit!  A beszámolójában  is  leírta,  hogy  azt  tartaná  fontosnak,  hogy  majd  a
Bizottság  vagy  az  aktuális  iroda  tudjon  vele  foglalkozni,  de  talán  nem  elég
hangsúlyos,  és  azt  még  aláhúzná,  hogy  sajnos  annak  ellenére,  hogy  a  halott
elvonásokkal kell küzdeni, annak ellenére nagyon fontos lenne a korai fejlesztést is
valahogy  megoldani!  Azért  mondja  ezt,  mert  erre  nagyon  kevés  hangsúly  tud
maradni,  nyilván az  elvonások miatt.  Tehát,  igazából  csak ezt  szeretné kiemelni!
Továbbiakban  pedig  sok  sikert  kíván  a  képviselőknek  a  munkájához  és  gratulál
mindenkinek,  mert  hihetetlenül  jó  szakemberek  állnak  itt,  ezen  a  területen  és
képviselik a célcsoport érdekeit.  

dr. Bakó Krisztina elnök:  köszöni a Nyikes Fatime által eddig végzett munkát, és
szeretné azt is kiemelni, ami a beszámoló végén van, ahol a jövőre nézve néhány
teendőt  olvashatnak  összefoglalva,  mint  a  rendszeres  fogadóóra,  az  évente  egy
fórum rendezése. Szeretné megragadni ezt az alkalmat arra, hogy a Bizottságnak
továbbgondolásra javasolja, miszerint ne is csak évente egy fórum, hanem, ha meg
tudnák  oldani,  akkor  kettő  fórum  legyen.  Szerinte  a  szószóló  intézményének  a
megismertetését, a bevezetését és az egész kommunikációnak a további kiépítését
támogatná ez igazán jól.  Továbbiakban elmondja, hogy a Bizottság ülésein is tárt
karokkal várják továbbra is, mint ahogyan bármelyik Bizottság ülésére.          

Nyikes Fatime helyi esélyegyenlőségi szószóló: nagyon köszöni a lehetőséget és
elmondja,  hogy ez a félév ennyit  tett  lehetővé.  Azt gondolja,  hogy igen,  ebben a
pozícióban vannak lehetőségek és, ha csak annyi a dolga, hogy így minden évben
feltérképezze, mi a helyzet és visszajelzést ad, az már segítség és mindenképpen a
város elköteleződését mutatja, illetve a város emeli. 

A Bizottság a rövid tárgyalást követően az előterjesztett határozati javaslatot, 5 igen
szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta.

116/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója a 2016. évi tevékenységéről
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Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az előterjesztés mellékletét
képező – Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló 2016 évi beszámolóját fogadja el. 
Szavazás után:

dr. Bakó Krisztina elnök: ellenáll a kísértének, hogy megkérdezze az ellenzéki két
képviselőt, hogy vajon ebben a munkában, mi volt az, ami tartózkodásra késztetett
valakit ebben az ügyben, de nyilvánvalóan politikai tartalmú ez a tartózkodás. 
  

5.)  Seneca  Közhasznú  Alapítvány  a  Dadogókért  támogatási  kérelme  –
Gyógypedagógiai konferencia

Vágó Csaba kabinetvezető:  ismertette a napirendet és tájékoztatta a Bizottságot,
hogy  körükben  köszönti  az  Alapítvány  képviselőjét,  Balázs  Esztert,  aki,  ha  lesz,
válaszol a felmerülő kérdésekre.
   
A Bizottság kérdés és észrevétel nélkül, 7 egyhangú igen szavazattal elfogadta az
előterjesztett határozati javaslatot azzal, hogy a támogatás összege 256.000 Ft. 

117/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

Seneca  Közhasznú  Alapítvány  a  Dadogókért  támogatási  kérelme  –
Gyógypedagógiai konferencia

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-  testületnek  a  Seneca
Közhasznú  Alapítvány  a  Dadogókért kérelmének  256.000 Ft-al  történő
támogatását, a Budaörs Város Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló
1/2016.  (II.  26.)  önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.  melléklet,  Önkormányzat
kiadásai/Működési  kiadások,  7.  „Közoktatási,  Művelődési  Ifjúsági  és  Sport
Bizottság kerete” terhére azzal a céllal,  hogy támogassa „A hang lelke – a
lélek  hangja”  –  művészeti  terápiák  a  gyógypedagógiában  című
konferenciájához megvalósulását az Illyés Gyula Gimnáziumban. 

2. A  Bizottság  felkéri  a  polgármestert,  hogy  Támogatottal  a  támogatási
szerződést kösse meg.  Támogatottnak a rendezvény megjelenési felületein
Budaörs  Város Önkormányzatát  támogatóként  fel  kell  tüntetni.  Elszámolási
határidő: 2017. március 31.  

6.) A Víz-Hang Fesztivál támogatása

Vágó Csaba kabinetvezető:  röviden ismertette a napirendet, melynek során kérte,
hogy  elviekben  abban  foglaljon  állást  a  Bizottság,  hogy  a  Víz-Hang  Fesztivál
megrendezését  szándékozik  támogatni  és  a  költségvetés  során  majd  valamilyen
módon ezt figyelembe veszik, de igazából nem kell a kérelemhez kötöttséget itt külön
kiemelni,  mert  az  megtévesztő  lehet.  Úgyhogy,  ha  ezt  elfogadják  tőle,  akkor  azt
kérné, hogy erről szavazzanak.   
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Biró Gyula alpolgármester:  annak alapján,  amit  kabinetvezető úr elmondott,  azt
javasolja,  hogy a  beterjesztett  határozati  javaslatból  a  gondolatjelben  szereplő  „-
kérelmében foglaltakra tekintettel –„ részt töröljék és akkor így egyértelmű, hogy nem
10 millió forintra vonatkozik, hanem valamennyi összegre. 

dr. Bakó Krisztina elnök: egyet tud érteni a javaslattal, de sajnálja, hogy senki nincs
itt az érintettek közül, mert kérdezett volna, de így nem tud. 
Felteszi szavazásra először Biró Gyula alpolgármester úr módosító javaslatát, mely
szerint  a  határozati  javaslatból  töröljék  a  „-  kérelmében  foglaltakra  tekintettel  –
„  mondatrészt.  A Bizottság a módosításra vonatkozó javaslatot  7 egyhangú igen
szavazattal támogatta.

A  Bizottság  ezt  követően  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  a  fentiekben
elfogadott módosítással együtt, 7 egyhangú igen szavazattal támogatta és az alábbi
határozatot hozta: 
  
118/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

A Víz-Hang Fesztivál támogatása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a polgármesternek,
hogy 

a BA’N’DA Egyesület Víz-Hang Fesztivál megrendezésére vonatkozó igényét
– kérelmében foglaltakra tekintettel - a 2017. évi költségvetés terveztetésekor
vegye figyelembe.  

II. Bizottsági hatáskör: 

7.) A városi sportcsarnok 2017. évi használatára vonatkozó kérelmek elbírálása

Zsák  András  közművelődési  és  sport  ügyintéző: ismertette  a  kérelmek
elbírálására  vonatkozó  előterjesztést,  melynek  során  tájékoztatta  a  Bizottság
jelenlévő  tagjait,  hogy  további  két  kérelem  érkezett,  az  egyik  az  Èszak  -
Magyarországi  Német  Önkormányzatok  Szövetsége,  aki  nem  tartozik  bele  a
kérelmezőknek a körébe és jóval a határidőn túl nyújtotta be ezt a kérelmet. A másik
pedig, akik jelen vannak egy Buda Open nevű táncversenynek a kérelmezője, akik
szintén határidőn túli jelezték azt a igényüket, hogy nem anyagi támogatást kérnek a
jövő  évi  Buda  Open  versenyhez,  hanem  egy  napot.  Jelenleg  a  hivatal  asztal
csomagot terjesztette a bizottság elé, akik határidőben jelezték és jogosultak a városi
sportcsarnok használatára.

Vágó Csaba kabinetvezető: Tehát két olyan kérelem van, ami gyakorlatilag formai
vagy tartalmi okok alapján nem került be a bizottság elé ugyanakkor azt szeretné
jelezni,  hogy  az  Észak  -  Magyarországi  Német  Önkormányzatok  Szövetsége
gyakorlatilag  azért  esik  ki  ebből,  mert  nem  budaörsi  történet,  és  elvileg  van
lehetősége máshogy ezt megoldani. Egyébként meg nem tartozik abba a körbe, aki
ilyen típusú kérelmet benyújthat, ezt annak idején a bizottság elfogadta azaz, hogy
milyen rendezőelvek alapján lehet ezt és szerinte, így érdemes működtetni. A másik,
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hogy a táncosok esetében valóban később küldték meg a kérelmüket, de korábban
egyeztettek, hogy amennyiben lehetőség van rá, az önkormányzat megpróbálja ezt a
lehetőséget, valamilyen formában biztosítani. Két kérése lenne: fogadják el azt, hogy
őket ebbe a körbe most nem veszik be azzal,  hogy a következő év folyamán az
áprilisra megrendelt, meghirdetett rendezvény esetén minden fajta olyan támogatást
megadnak, amitől ez a rendezvény megvalósítása kerülhet. A motorjai, illetve akik
kitalálták, megálmodták ennek a versenynek, itt vannak körükben, és ha a bizottság
is  úgy  dönt,  hogy  kaphatnak  szót,  akkor  szerinte  érdemes  pár  szót  tőlük
meghallgatni. Őt levették a lábáról!

dr. Bakó Krisztina elnök: javasolja, hogy hallgassák meg a táncverseny szervezőit.
A Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal hozzászólási lehetőséget biztosít 2 perces
időkeretre a szervezők számára.

119/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

Hozzászólási lehetőség biztosítása  Szedlai Gyöngyi és Sándor Zoltán a Buda
Open táncverseny szervezői részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága úgy dönt, hogy A városi sportcsarnok 2017. évi használatára vonatkozó
kérelmek  elbírálása c.  napirendi  pont  tárgyalása  során, hozzászólási  lehetőséget
biztosít  Szedlai  Gyöngyi  és  Sándor  Zoltán  a  Buda  Open  táncverseny  szervezői
részére. 

Szedlai Gyöngyi szervező: köszöni a lehetőséget. Tavaly ezt a táncverseny már
megrendezték  és  azt  fontosnak tartják elmondani,  hogy ez egy nagy nemzetközi
táncverseny, tavaly 330 páros volt, 16 országból és természetesen településen éltek,
vitték a település jó hírét és ez egy nagyon sikeres táncverseny volt. Mondhatná azt
is, hogy a tavalyi évnek az egyik legsikeresebb nemzetközi táncversenye volt. Ennek
megfelelően az idén, a tavalyinál jóval több párosra számítanak, illetve nem csak a
párosokra, hanem a hozzátartozóik is jönnek. A versenyt nonprofit alapon szervezik,
tehát semmiféle bevételre ők ebből nem számítanak, tényleg csak lelkesedésből és
ehhez szeretnék kérni a Bizottság támogatását.

dr.  Bakó Krisztina  elnök: ott  volt ő  is  a  rendezvény  egyik  napján,  tényleg
rendkívüli és  színvonalas  verseny  volt.  A  maga  részéről  örömmel  vette  a
kabinetvezető  úr részéről  az  ígéretét,  amit  most  jegyzőkönyvbe  is  mond:  tehát,
megtesznek mindent annak  érdekében,  hogy – bár  még  nem  tudja,  milyen
formában –, a  verseny  lebonyolódjon,  amihez  megemlítették  a sportcsarnok
igénybevételét  továbbá,  hogy  2  napos rendezvény. Szerinte,  valamilyen
anyagi természetű  lesz  a  támogatás  vagy  valamiféle kedvezmény
jellegű.  Mindenképpen megtalálják a módját a rendezvény támogatásának, ha most
ebbe  az  ingyenes  keretbe  nem is  fér  bele,  mert  az  előterjesztésben  kilenc  nap
igénybevétele szerepel, és most erről a kilencről tudnak szavazni.

A Bizottság, miután röviden megtárgyalta a napirendet, az előterjesztett határozati
javaslatot, 7 egyhangú igen szavazattal támogatta. 

120/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat
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A városi sportcsarnok 2017. évi használatára vonatkozó kérelmek elbírálása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  a  kérelmezők  részére,  2017-ben,  az  alábbi
időpontokban,  a  Városi  Sportcsarnok  használatára  egy-egy  napot  biztosít  az
önkormányzat rendelkezésére álló 7 nap terhére.

1. Illyés Gyula Gimnázium, Szalagavató Bál – 2017. január 13.
2. Budaörsi Diáksport Egyesület – 2017. február 3.
3. Mindszenty József R.K. Ált. Isk. Sportnap – 2017. június 1.
4. Vivace, III. Vivace Táncforgatag - 2017. június 11.
5. Budaörsi 1. Számú Általános Iskola, tanévzáró ünnepély – 2017. június 21.
6. Budaörsi Sport Club, rendezvény/verseny – a pontos dátum nem ismert
7. Liver FC utánpótlás labdarúgó torna – 2017. december 2. vagy 3.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága a  kérelmezők részére,  polgármesteri  döntés  alapján,
2017-ben,  az  alábbi  időpontokban,  a  Városi  Sportcsarnok  használatára  egy-egy
napot biztosít a polgármester rendelkezésére álló 3 nap terhére.

1. VIVART Budaörsi Sinfonietta, Fesztivál záró koncert – 2017. május 7.
2. Buda-környéki Látássérültek KH Egyesülete, jótékonysági koncert – 2017. október
15.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

8.)  A közművelődési,  közgyűjteményi  és  művészeti  intézmények,  valamint  a
soron támogatott társadalmi szervezetek 2017. évi munkatervei

Vágó Csaba kabinetvezető:  ismertette az előterjesztést, melynek során elmondta,
hogy javasolja  érdemben  is  megtárgyalni  a  munkaterveket  annak  ellenére,  hogy
minden esetben úgy terjesztik elő, úgy fogadja el a Bizottság, hogy nem adnak hozzá
pénzt, mert nem erről beszélnek, hanem egy szakmai programról. Tehát, arra tesz
javaslatot,  hogy  a  Bizottság  azzal  fogadja  el  a  munkaterveket,  hogy  mindegyik
határidőben  beérkezett,  mindenki  a  formai  követelményeket  kimerítette,  tehát
mindegyik megfelelőnek bizonyult formailag. Tartalmilag azonban azzal a felvetéssel
élne, hogy a Bizottság januárban egy rendkívüli ülésén beszélje át és akkor ebben
többet  tudnak  majd  mondani.  most  azt  kellene  a  Bizottságnak  nyugtáznia,  hogy
formailag megfeleltek és határidőben beérkeztek.  

Császárné  Kollár  Tímea  képviselő:  egyetért  kabinetvezető  úrral,  illetve  az  a
véleménye,  rá  kellene  venni  a  szervezeteket  valamiféle  egységesebb  szerkezeti
formát tartsanak be, mert így azért elég nehéz eldönteni, hogy mit szeretnének és
mit nem. Nem azt mondja, hogy rosszul csinálják, mert sok évtizedek óta jelen van a
városban, de egy kicsit igyekezniük kellene olyan formában a Bizottság elé tárni, ami
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értékelhető és nem csak az alapján döntenek, hogy eddig is jól működtek. Tényleg rá
kellene szánni erre egy kicsivel több időt, mert azért, ha elolvassák, találnak benne
olyat, ami eléggé érdekes, még akkor is, ha jól dolgoznak. 

dr. Bakó Krisztina elnök: Császárné Kollár Tímea képviselő asszony bizonyára már
kész tervekkel rendelkezik az egységes forma tekintetében, a Hivatal biztosan fog
ennek örülni. 
Összegezve: a  munkatervekről  fognak  dönteni,  nem  a  költségeikről.  A Bizottság
egyetért  abban,  hogy januárban egy rendkívüli  ülésen részletesen tárgyaljanak a
munkatervek tartalmi elemeiről – de erről szavazni nem fognak. 
Jelenleg felteszi szavazásra az előterjesztett határozati javaslatot, melyet a Bizottság
7 egyhangú igen szavazattal elfogadott.  

 
121/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a soron
támogatott társadalmi szervezetek 2017. évi munkatervei

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága átruházott  hatáskörben a  tájékoztatásként  benyújtott,
2017.  évi  munkaterveket  áttekintette:  Jókai  Mór  Művelődési  Központ,  Budaörsi
Latinovits Színház és Városi Ifjúsági Klub, gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár,
Húsznegyven Egyesület és Budaörsi  Művészek Egyesülete, Régiségbúvár Ifjúsági
és  Kulturális  Egyesület,  Budaörsi  Fúvószenei  Egylet,  Gyepűk  Népe  Alapítvány
(Szélrózsa  Néptáncegyüttes),  Lyra  Dalkör,  Piros  Rózsa  Dalkör,  Pro  Musica
Kórusalapítvány,  Széll  Kulturális  Egyesület,  Vivart  Budaörsi  Sinfonietta,  Budaörsi
Sport Club, Budaörs Diák Sportegyesület, Aramis SE, BSC 1924 Futball Kft., Zöldkör
Budaörs  Egyesület,  Budaörs  Rádió,  Budaörs  Városi  TV,  Liver  FC,  Buda-környéki
Látássérültek Közhasznú Egyesülete, Budaörsi Vivace Kulturális Egyesület, Sapszon
Ferenc Zenei Örökségéért Egyesület Budaörsi Triatlon Klub, Goldtimer Alapítvány).
A munkatervek áttekintése nem jelenti az abban szereplő költségvetési igények
jóváhagyását.

Határidő: azonnal
Felelős: dr. Bakó Krisztina elnök
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

I. Testületi hatáskör: 

9.) „Márton napi Vesperás Budaörs” című kiadvány támogatása 

Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  és  közoktatás  osztályvezető: röviden
ismertette a napirendet.

Simándi  Szelim  képviselő:  az  előző  bizottsági  ülésen  hallhatták  igazgató
asszonytól az érdemi részét ennek a kérelemnek. Számára furcsa, hogy az általános
tartalék  terhére  kell,  hogy  történjen  ez  a  támogatás.  Nem  hiszi,  hogyha  ez  így
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történne, az egy jó precedenst teremtene. Egy olyan kiadványról van szó, ami már
korábban  is  pályázott,  kifejezetten  erre  a  célra  szóló  keretekre  és  egy  olyan
kiadványról van szó, ami valóban évek óta színesíti Budaörs kulturális életét. A mai
napon már hoztak egy döntést a bizottsági keretről, ami ugyanakkor nem merítette ki
teljesen a Bizottság keretét és az idei évben már nem terveznek több bizottsági ülést
tartani. Az előző döntésüket figyelembe véve a Bizottság jelenleg rendelkezésére álló
2016. évi kerete 167.000 Ft. Ennek az összegnek az ismeretében azt javasolja, hogy
a Bizottság a kiadványt a saját kerete terhére 167.000 Ft-tal támogassa és ne az
általános  tartalékból  támogassák,  hanem  így  a  bizottsági  keretet  merítsék  ki  a
döntésükkel.    

Császárné Kollár Tímea képviselő:  számára azért fura ez, mert valóban, ma már
döntöttek  bizottsági  keretről  és jelen  napirend előterjesztésében sem a bizottsági
keret  volt  megjelölve.  Szerinte  az  előzőnél  kellett  volna  átbeszélni,  hogy  akkor
hogyan legyen a bizottsági keretből, illetve ezen az ülésen kinek, mennyit döntenek a
bizottsági  keretből.  Lehetett  volna  így,  de  nem  ez  a  forrás  van  megjelölve  az
előterjesztés határozati javaslatában. Hozzáteszi: sajnálja, hogy tavasszal nem fértek
bele,  mert  évek  óta  ezeket  a  könyveket  ők  elajándékozzák,  tehát  reprezentatív
célokra készíttetik ezt a kiadványt. Járják vele az országot, ahol Szent Mártonról szó
esik, illetve ahol védőszentje a településnek vagy a templomnak, stb.  
Azt javasolja, hogy a teljes összeget, azaz a 425 ezer forint támogatást szavazzák
meg a határozati javaslatban megjelöltek szerint. 

dr. Bakó Krisztina elnök: két dolgot hiányol! Márciusban kiderült, hogy nem fér bele
a  keretbe  és  ez  az  év  még  ugyanaz  az  év,  ugyanaz  az  évfordulós  év,  amikor
november  végén észre  veszi  a  kérelmező,  hogy kellene még kérni.
Ugyanezt megtehette volna  még  áprilisban,  valamint  a  további  nem  tudja  hány
hónapban, ezért  azt,  hogy  még  idén  kéne,  mert  ez  egy  évfordulós  év,  tudná
méltányolni, ha a kettő között – nemleges döntés és a mostani kérelem között – nem
telt volna el több mint fél év. 
Plusz itt van ez a nem tudja hány hónap, meg az 1700-as és egyéb, ami valóban egy
komoly és nagyon szép hagyomány, egy nagyon szép katolikus hagyomány, egyházi
amibe  bizony  az  egyháznak  is költséget  kellene  vállalnia,  hiszem  mégiscsak  a
katolikus egyház szentjéről beszélnek a kérelem alapján, de nem lát ilyet.  
 
Karsainé Kovács Judit közoktatási és közművelődési osztályvezető: megnézték
a bizottsági keretet és a pénzügy irodával történt egyeztetés után, lett meghatározva
ez a keret. 
 
dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: elmondja hogy van mellette
még  támogató, mert  a  Budaörsi  Szent Benedek Alapítványnak van  egy  50.000
forintos felajánlása, ami még nyáron megszületett. Nincs mellékelve, de a szövegnek
az utolsó sorában benne van, tehát bele írta az igazgató asszony, tehát nem egyedüli
lábon áll, hanem van még egy láb mellette. Igaza van az elnök asszonynak, hogy
tavasszal valóban volt a bizottságnak egy rossz döntése, illetve a testületnek, tehát,
hogy ők nem kerültek a támogatottak sorába és akkor is jelezte, hogy egy 1000 éves
budaörsi hagyomány. Szent Márton tiszteletére az 1700 éves évforduló lesz  most, a
város egyébként büszkén adományozta azoknak, akik megérkeztek a településre,
tehát  ez  egy  mindenképpen  jó  anyag  lenne. Kiemelné,  ez  nem  az  igazgató
asszonyról szól, nem a katolikus egyházról, hanem azokról a gyerekekről, akik ebben
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a városban énekeltek, énekelnek. Hány olyan budaörsi alapítvány van, ami iskolához
köthető rendezvény, és sok-sok millió forinttal támogatták. Jó helyre megy és itt most
400 valahány ezer forintról beszélnek. Inkább azt nézzék meg, illetve kéri a képviselő
tagokat,  hogy keressék  meg a  fennmaradó  összeget  a  Testület  üléséig,  vagyis
keressék meg a forrást. Egy hagyományt, egy szép értéket képvisel és nem hallott
olyan hozzászólót, aki ezt megkérdőjelezte volna. Ha ebben van egy konszenzus,
akkor ezt a párszázezer forintot meg lehet találni, hozzátéve, hogy kisebb léptékű
dolgokat is nagyobb pénzzel szeretnek támogatni, akkor szerinte ennek bele kellene
férnie.  A jelenlévő Tisztelt  képviselők  vannak olyan helyzetbe,  hogy ezt  a  forrást
megtalálják. Tudja,  hogy a  bizottságnak  most  döntenie  kell,  de
forrásmegjelölés nélkül  nem  lehet. Azzal  viszont  egyetért,  hogy  ne  az  általános
tartalék terhére menjen. 
 
dr.  Bakó  Krisztina  elnök: szerinte  a FIDESZ-nek is  van  három  képviselője  a
Testületben,  akik  ugyanúgy tudnak előterjeszteni javaslatot,  ami nem az általános
tartalék  terhére  jelöli  meg  a  forrást,  mert  pontosan  ugyan  olyan  jól  ismerik  a
költségvetését a városnak, mint itt mások. Ugyanúgy tudnak kooperálni a Hivatallal,
mint a többi képviselő. Szerinte ebben teljesen egyenlő pályán futnak. Maximálisan
egyetért azzal, hogy a  Márton napi hagyomány,   teljesen rendben van  Budaörsön.
Saját gyermekei is örültek az áldásainak. 
De kicsit visszadobná most a labdát, mert egy vezető, aki megír egy ilyen kérelmet,
kötelessége, ha számára kedvezőtlen döntés születik, hogy a hátralévő hónapokban
megpróbálni  minden  más  forrást  igénybe  venni,  és  szerinte  ez  nem csak a
gyerekekről szól. 
 
Császárné Kollár  Tímea  képviselő: kicsit  furán  áll  a  dolog  előtt,  mert  a
zeneiskolába  nagyon  sok  mindenki  jár. Egyik  részük  katolikus,  másik  részük
református,  meg egy csomó gyerek,  aki  nem katolikus iskolába jár,  de ettől  még
gyönyörűen pengethetnek, vagy fújhatják a trombitát. Azt gondolja, hogy ezt így nem
lehet leegyszerűsíthetni,  mert akkor a görög rendezvényekre sem menjenek? Nem
ettől görögök vagy sem! 
Azt  gondolja, ha  jónak  tartják,  hogy  a  kiadványban  az  évtizedek  során  énekelt
gyerekek meglegyenek jelenítve – hogy kik vettek részt –, akkor nekik ezt a részét
kell nézni. Szerinte ilyen értelemben  igenis azokról a gyerekekről szól, akik az elmúlt
időszakban  ezt  énekelték.  Szerint  teljesen  lényegtelen,  hogy  ezt
Szent Mártonnal kapcsolatban  énekelték-e,  mert  énekelhettek  volna  bármivel,
mással kapcsolatban is. Hogyha egy településnek van egy ilyen hagyománya, egy
ilyen múltja, akkor nem az a lényeg, hogy egyházi jellegű-e vagy sem, hanem az,
hogy  a  gyerekek  szeretik  énekelni. Azt  gondolja  és  nem  túl  régen  volt,  hogy  a
kárpátaljai  gyerekeknek  a  templomban  volt  jótékonysági rendezvény  és,  akik  ott
adakoztak, azok nem azért adakoztak, mert katolikusok voltak vagy sem. A katolikus
templomban zajlott  a zenei élet,  de ez nem a katolicizmushoz kötődött, hanem ez
egy egyszerű, úgymond jótékonysági rendezvény volt és remélik, hogy lesz jövőre is!
Azzal kellene foglalkozni, hogy szeretnék ezt a kiadványt, hogy továbbra is legyen és
tudják ajándékozni Budaörs nevében ennek a szép hagyománynak a mentén, vagy
nem szeretnék. Mással kapcsolatban sem szoktak így cizellálni, hogy most akkor mi
az, ami az egyházhoz kötődik és mi az, ami nem. Ha jó a városnak azt támogassák,
ami nem, azt meg ne támogassák! Szerinte nem ez alapján kellene ezt megítélni!
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dr.  Bakó  Krisztina  elnök: köszöni és  örül  annak,  hogy  Császárné  Kollár  Tímea
képviselő asszony ilyen szenvedélyesen hitet tett a sokszínűség és a vallási türelem
mellett. Reméli, hogy ez más témában továbbra is így lesz! 
 
Vágó Csaba kabinetvezető: jelzi, ez nem arról szól, hogy katolikus-e valaki vagy
sem és szerinte ebben mindenki  egyetértett. Itt  egy dolog merül  fel,  és az nem a
hitről  szól,  hanem  az  egyházról  szól,  hogy  gyakorlatilag  egy  egyházi személy
Szent Márton – akiről beszélnek – tehát, valamilyen szinten az egyház is magáénak
érezheti annyira, hogy valamifajta támogatást adjon és, ha valamennyire szívén viseli
ezt a dolgot, akkor ő is megfontolja azt, hogy ne adj isten egy ilyet tudna támogatni
még akkor is, ha az Budaörsön van. Egyébként az korábban sem volt kérdés, hogy
adott  esetben,  ha  egyházi  fenntartású  oktatási  intézmények  gyermekeinek sorsát
érintő tevékenységekről  beszéltek,  akkor  azért  nagyon  komolyan  támogatták  az
összes olyan egyházi kezdeményezést itt helyben, ami oktatással, neveléssel és a
budaörsi gyerekekkel függött, függ össze. Ez most sincs másként! 
Ami  itt  elhangzott  korábban  az  arról  szólt,  hogy ha lehet,  akkor  ne  az  általános
tartalékból, hanem a bizottság gyakoroljon egy gesztust, mely szerint annak ellenére,
hogy a korábbi pályázatot nem ítélte nyertesnek, mert szűk volt a keret és sok volt a
versenyző,  a  keretéből  támogassa. Ami azért  mindenképpen elmondandó,  hogy a
bizottság nem tudott igazságos vagy jó döntést hozni ebben, hiszen ennek a keretei
nem voltak teljesen biztosítva, ennek ellenére a Bizottság azt mondja, hogy a végén,
amikor marad erre pénz, akkor azt szeretné odaadni erre a célra. Az meg a másik
része a történetnek, hogy amikor egy ilyen kezdeményezésbe fognak vagy együtt
fognak bele, akkor nyilvánvalóan tudnak olyan költségcsökkentő elképzeléseket is
megfogalmazni, hogy adott esetben ki tudna még beszállni a támogatásba, vagy ne
adj  isten,  olyan  nyomda  költségben  gondolkozni, ami  lehet  ennél  alacsonyabb.
Szerintem a  hitre  vonatkozó  kérdést  tegyék  félre,  mert  itt  az  egyház  támogatási
hajlandóságát forszírozták alapvetően és nem azt, hogy ki, milyen vallású, meg ki
miben hisz. 
 
Simándi Szelim  képviselő: kabinetvezető  úr  lényegében  elmondta  azt,  amiket
szeretett volna elmondani, de kiegészíti annyival, hogy teljesen rendben van, ha egy
támogatási  kérelemnél  figyelembe  veszik  azt,  hogy  egy  adott  szervezet,  milyen
egyéb lehetőségekkel bír, például, ha egy fesztiválról van szó Budaörsön vagy egy
fesztivál tervezetéről, akkor figyelembe veszik, hogy például, van e belépő, milyen
egyéb  szponzorok  jöhetnek  szóba.  Ugyanúgy  ebben  az  esetben  is  ezt  szerinte
figyelembe kell, hogy vegyék. Látják, hogy ez már egy kicsit megvan késve, ez a
kérelem. Sok szempontból úgy gondolja, hogy a Bizottság megteheti, sőt, tegye is
meg, hogy a maradék keretét erre felhasználja. Erről hozzanak döntést és valóban
vizsgálják meg azt a lehetőséget, hogy ezzel a pénzzel sikerülhet e megjelentetni ezt
a  kiadványt,  valamint  a  holnapi  Pénzügyi  Bizottság  ülésén  is  napirenden  lesz  a
kérdés,  tehát  ott  még  erről  lehet  futni  egy  kört,  azaz  Pénzügyi  Bizottsági
szempontból, hogy néz ki. Felmerül az, hogy esetleg más sorról lehetne még forrást
teremteni  ehhez, úgyhogy  lesz  még  lehetőség  arra,  hogy beszéljenek  erről.  Úgy
gondolja, hogy mint kulturális bizottság, ráadásul úgy, hogy van is maradék pénzük –
ami szerencsés helyzet – tehát úgy gondolja az a helyes, ha megteszik, hogy ezt a
pénzt erre szánják és hagyják, hogy tovább folyjon a többi bizottság előtt ez az ügy. 

Biró  Gyula  alpolgármester:  kéri,  a  határozati  javaslatba  legyen  benne,  hogy  a
KMISB támogatásra méltónak találja a kiadványt, továbbá egyetért Simándi Szelim
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képviselő  úr  javaslatával,  mely  szerint  a  Bizottság  2016.  évi  kerete  terhére
támogassák  a  kiadványt  167  ezer  forinttal  és  a  további  258  ezer  forint  összeg
forrására vonatkozóan tegyen javaslatot a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság. 

dr. Molnár Gábor:  az elvekkel abszolút egyetért, de megint ott tartanak, hogy 400
ezer Ft-ról van szó, amiből 167 ezer forint megvan. Biztosan meg lehet találni rá a
forrást  és  abszolút  támogatja  is.  Biztosan  fognak  ezzel  foglalkozni  a  holnapi
Pénzügyi  Ellenőrző Bizottság ülésén,  bár  neki  jelenleg  fogalma sincs  arról,  hogy
honnan lesz rá forrás, a Bizottságon nem fog múlni, mert ezt a kiadványt ki kell adni.

Császárné Kollár Tímea képviselő: biztosan elmondaná az igazgató asszony, ha itt
lenne – de nincs itt –, hogy amikor azt gondolják, miszerint az egyháznak kellene
adnia. Lehet, de az igazgató asszony nem egy egyházi intézményt vezet, hanem egy
zeneiskolát. Biztosan ő lenne a legboldogabb, ha adott volna neki az egyház erre a
kiadványra,  és  valószínűleg  azért  is  ment  el  rá  ilyen  sok  idő,  mert  megpróbált
máshonnan is forrást szerezni, de nem sikerült. Lehet azt mondani, hogy ebben az
egyház hibázott,  de ne hibáztassák az igazgató asszonyt!  Ez egy városi  ügy,  ne
mossák össze a kettőt! 

dr. Bakó Krisztina elnök: nem mossák össze, de sajnos ő csak abból tud kiindulni,
amit olvas, ami le van írva a szövegbe, az meg a szentekre és a katolicizmusra
vonatkozó  tartalmú.  Tudja,  hogy  miről  van  szó,  mert  az  ő  gyermekei  is  abba  a
zeneiskolába jártak. 

Miután  több  kérdés,  észrevétel,  javaslat  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Bizottság
számra  Simándi  Szelim  képviselő  és  Biró  Gyula  alpolgármester  fentiek  szerint
ismertetett  módosító  javaslatát,  melyet  a  Bizottság  7 egyhangú igen  szavazattal
elfogadott.

A  Bizottság  az  elfogadott  módosítással  együtt,  7  egyhangú  igen  szavazattal
támogatta az előterjesztett határozati javaslatot és az alábbi határozatot hozta:

 
122/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

„Márton napi Vesperás Budaörs” című kiadvány támogatása 

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága támogatásra méltónak találja a kiadványt.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Leopold  Mozart
Zeneiskola Közhasznú Alapítvány részére a kért  425 ezer forintból,  167.000 Ft
összegű  támogatást  biztosítson  a  „Márton-Napi  Vesperás  Budaörsön”  című
kiadvány  elkészítéséhez,  a  Budaörs  Város  Önkormányzat  2016.  évi
költségvetéséről szóló 1/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelet 5/B. sz. melléklet,
Önkormányzat kiadásai/Működési kiadások, 7. „Közoktatási,  Művelődési  Ifjúsági
és Sport Bizottság kerete” terhére.

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport  Bizottsága  kéri  a Pénzügyi  Ellenőrző Bizottságot,  hogy a további  258
ezer Ft összeg forrására vonatkozóan tegyen javaslatot a Képviselő-testület felé.
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4. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  kérje  fel  a
polgármestert  a  Leopold  Mozart  Zeneiskola  Közhasznú  Alapítvánnyal  történő
támogatás átadásáról szóló támogatási szerződés megkötésére.

10.)  Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II.26.)  számú  önkormányzati  rendelet
módosítására

Karsainé Kovács Judit közoktatási és közművelődési osztályvezető: : ismertette
a napirendet.

A Bizottság a napirend ismertetését követően, az előterjesztett határozati javaslatot
vita nélkül, 7 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

123/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II.26.)  számú  önkormányzati  rendelet
módosítására

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek  a  Budaörs Város
Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II. 26.)
számú önkormányzati rendelet módosítását a melléklet szerinti tartalommal.

11.)  Átadás-átvételi  megállapodás,  valamint  vagyonkezelési  szerződés
megkötése az Érdi Tankerületi Központtal és a Ceglédi Tankerületi Központtal a
köznevelési intézmények átadásával kapcsolatban

dr.  Benis  Péter  vagyongazdálkodási  osztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

dr. Bakó Krisztina elnök: még az ismertető is olyan bonyolult és olyan sokrétű volt,
továbbá  most  tudatosult  benne,  hogy  micsoda  embertelen  feladat  volt  ezt
megcsinálni. Most már nem is annyira zavarja, hogy az anyag sürgősséggel érkezett
az ülésre, mert ez az egész egy horror, az egész intézkedés is egy agyrém, de ezt
tudják, akárhányszor is belemondja a jegyzőkönyvbe, meg azt is, amit eredményez.
Bízik  abban,  hogy a lehető legjobb ez a szerződés,  amit  ebben a szerződésben
megírni  lehetett.  Nem mondja  tovább,  mert  ezen  csak  sírni  lehetne,  meg ennek
kapcsán,  ami  rájuk  vár  jövőre!  Akkor  már  biztosan  nem lesz  olyan  egyszerű  az
adjunk  már  ide  is,  meg  még  oda  is,  mindenféle  kérelmekre,  hála  ennek  az
intézkedésnek.      
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dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: nem látta az anyagot, mert ha
jól  tudja,  akkor  ma  érkezett.  Tartózkodni  fog,  mert  nem  látta,  nem  ismeri,  de  a
tartózkodása nem annak szól, hanem annak, hogy nem látta. 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  nyilván  nem  politikai  okokból  –  mondja  dr.  Czuczor
Gergely nem képviselő bizottsági tagnak – amit örömmel hallanak!

Feltette szavazásra a beterjesztett határozati javaslatot, melyet a Bizottság egy rövid
tárgyalást követően, 7 egyhangú igen szavazattal támogatott. 

124/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

Átadás-átvételi megállapodás, valamint vagyonkezelési szerződés megkötése
az  Érdi  Tankerületi  Központtal  és  a  Ceglédi  Tankerületi  Központtal  a
köznevelési intézmények átadásával kapcsolatban

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy

1. a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 99/H. §-a alapján az Érdi
Tankerületi  Központtal  és  a  Ceglédi  Tankerületi  központtal  megkötendő
vagyonkezelési  szerződés  és  átadás-átvételi  megállapodás  szövegét  az
előterjesztés 1. és 2. melléklete szerint jóváhagyólag vegye tudomásul.

2. hatalmazza  fel  a  polgármestert  az  1.  pont  szerinti  szerződésekben  felsorolt
mellékletek  elkészíttetésére,  elnevezésük  és  számozásuk  szükség  szerinti
módosítására  és  a  végleges  tartalmuk  szerinti  adatok  pontosítására  a
szerződésben,  valamint  hatalmazza  fel  a  szerződések  aláírására,  a
jóváhagyólag tudomásul vett szövegezéssel.

3. hatalmazza fel  a polgármestert,  hogy a vagyonkezelésbe vett önkormányzati
tulajdonú  ingatlanok  tanítási  időn  kívüli  térítésmentes  használatára,
hasznosítására vonatkozó külön megállapodást az érintett intézményvezetővel
és a tankerületi központ vezetőjével egyeztesse, készíttesse el és írja alá.

4. hatalmazza  fel  a  polgármestert  a  vagyonkezelői  jog  gyakorlásának
ellenőrzésére.

A Bizottság a következő napirendi pontját zárt ülésen tárgyalja. A zárt ülésről
külön jegyzőkönyv készül.

A zárt ülésen hozott határozat száma:

125/2016. (XII.06.) KMISB sz. határozat

dr.  Bakó Krisztina elnök: megköszönte a bizottsági  tagok munkáját és az ülést 
1835órakor bezárta. 

k.m.f.
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                   Simándi Szelim dr. Bakó Krisztina
bizottsági tag aláíró elnök
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